



# Östhammars Sport Klubb

Söndagsmöte 15 september 2019 kl. 18.00

---

## Fotbollssektionen

### Närvarande:

Sektionen: Anna Molarin. Jenny Änggård

FP12:

P11:

P10: Dan Almcrantz

P09: Camilla

F09/10/11: Johan Lundmark

PF08: Jenny Andersén

P06/07: Anna Högström

F05/06/07: Pelle Myson

P03/04/05: Tobias Kristiansson, Kattis Ekström

### Information från sektionen:

Målvaktshandskar – plockas ut från intersport, provas med fördel ut vid klädprovningen i mars. Maxgräns på 600kr/par.

Dags för alla lag att göra enkät: Trygg idrott för alla. Enkäten finns på laget.se, vi önskar att alla lag göra denna, om möjligt även med föräldrarna. Svaren samlas in och lämnas in till Dan Wadell.

Dan Wadell och socialförvaltningen kallar till möte för alla ledare **1 oktober 18-19** i klubblokalen. Där tas frågan upp: hur agerar vi om vi märker att något barn far illa på något sätt i vår klubb/lag.

Belastningsregister: Alla ledare ska lämna in belastningsregister. Man beställer utdrag från polisens hemsida, utdrag för arbete med barn i annan verksamhet än skola och barnomsorg. Mer information kommer.

Viktigt att uppdatera alla barns uppgifter i laget.se lägg till nya spelare, ta bort gamla. Viktigt att alla har mailadress så vi kan skicka ut inbetalningskort.

Matchvärd, viktigt att alla lag har det. För att förbereda inför match, välkomna gästande lag, kolla av så att alla omklädningsrum är okej efter match, mm.

Lagnamn, diskussion om man kan byta namn till tex: F13 istället för F05/06/07. Vi fortsätter diskussionen i styrelsen.

Valberedningen: **Uppstart 8 oktober kl:18.00**, Jenny och Anna från styrelsen ger information och lämnar över till årets valberedning, **alla lag skickar en representant**.

Verksamhetsberättelse, en ny mall finns på laget.se. Denna skall skrivas av alla lag och inlämnas till L-O senast en vecka innan fotbollsavslutningen.

Fotbollsavslutning: **Edskolan 10 oktober**, alla lag som spelar 5- och 7-manna **18.00-19.00**, 9- och 11-manna **19.00-20.00**. Alla ledare berättar lite kort om säsongen. Vi bjuder på glass! Meddela om någon inte kan äta isglass.

Avslutning för alla ledare **19 oktober**, vi börjar med en ledarkonferens på dagen och på kvällen bjuds på mat. Mer information kommer.

## Laget runt:

**Anna Högström, P06/07:** Har haft extra föräldramöte. Har tappat några spelare. Fråga: Att dela ut grönt kort vid matcher. Diskussion, bra att dela ut och uppmärksamma spelare som spelar fairplay. Bollkalle till HÖFF-match, inte så populärt. Önskar en skurhink till kafeterian.

**Jenny Andersen FP08:** Avslutar med en föräldramatch. Fotbollensdag var riktigt bra gjord! Bra att den var uppdelad.

**Tobias Kristiansson/ Kattis Ekström P03/04/05:** De undrar vad som händer med laget till nästa år? Spelare/ledare. Vi tar med frågan till styrelsen. Uppskattade fotbollensdag!

**Camilla P09:** Inte så många på träningarna, det börjar droppa av. Vi behöver se över hur laget ska se ut till nästa säsong.

**Johan Lundmark F09/10/11:** Det kommer fler och fler spelare, funderar på att dela laget. Har fått en till tränare. Då blir det två tränare i varje lag. Hade poolspel idag, det gick bra. Men kräver många som hjälper till.

**Dan Almcrantz P10:** Har spelat 3 poolspel, även några träningsmatcher mot GNIF. Laget går framåt och har kul. Önskar lite mer hjälp med ansvarsbiten från föräldrarna.

**Pelle Myson F05/06/07:** Har haft lite svårt att få spelare att räcka till vid matcher. Några få som slutat. Har lånat några spelare av 08. Några spelare har provat på att spela Dam-laget. Funderar också hur nästa år ska organiseras. Önskemål om att köpa in en trådlös-skrivare till klubbbrummet.

**Nästa söndagsmöte inställt pga planerad ledarkonferens 19 oktober**